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1. Opening en mededelingen  
Angelo heet iedereen welkom bij het laatste Dorpsplatformoverleg van dit jaar.  
 

2. Vaststellen agenda 
Geen aanvullingen op de agenda. 
 

3. Verslag 21-09-2022 
Naar aanleiding van: 
Status aanvraag Grote Broer: Roy: de aanvraag zal niet via het Dorpsplatform lopen. Er 
worden stads breed faciliteiten gemist en gekeken wat hieraan gedaan kan worden. Wel 
lopen er gesprekken met de Barons. De laatste weken is het rustiger in het park aan de 
Pottenbakkerstraat. Boa’s gaan hier regelmatig kijken en Grote Broer is hier regelmatig 
aanwezig. De instroom is nog steeds wel erg hoog voor het project Grote Broer. Wel blijken 
de signalen vanuit verschillende kanalen over de problematiek niet consistent.  
 
Platform OVP: naar aanleiding het laatste Dorpsplatform gaat de OVP eerst nog intern 
bekijken of ze het initiatief door willen zetten. Dit zal in hun ALV van 22 november worden 
besproken.  
 
Angelo: de aanvraag van de duurzaamheidslunch is nog niet afgewikkeld. Dit komt door een 
nieuw systeem maar wordt spoedig afgehandeld. 
 
Verder geen opmerkingen over het verslag. Dank aan Corné voor het maken van het verslag.  
 
Vraag: Zijn er initiatieven die door een Dorpsplatform/Wijkplatform een positieve bevinding 
hebben gekregen afgewezen door de Gemeente /subsidiebeleid. Angelo heeft dit nog niet 
meegemaakt. Door het gesprek aan deze tafel aan te gaan worden eventuele laatste hobbels 
weggenomen. 
 
Vraag: Zichtbaarheid Dorpsplatform. Voor veel mensen is niet duidelijk dat activiteiten mede 
mogelijk gemaakt zijn door het Dorpsplatform. Kunnen we spandoek laten maken wat bij de 
evenementen wordt opgehangen? Het Dorpsplatform vindt dit een goed idee. Door Corné en 
Angelo zullen logo’s worden aangeleverd en Jasper zal zorgen het spandoek wordt gemaakt. 
 
 



4. Initiatief 1. SEP – Princenhage fonkelt 
Jasper: Op zondag 11 september organiseren we weer Princenhage fonkelt. Tijdens de vorige 
editie waren er 2 curlingbanen. Hierdoor was de aandacht voor de kinderen wat minder. Dit 
jaar willen we 3 banen wegleggen waarvan 1 dan speciaal voor de kinderen. Dit jaar zijn de 
sponsorinkomsten minder. Effect van corona nog. Daarom aanvraag bij Dorpsplatform voor 
de extra baan en de leges van de gemeente. 
 
Vanuit het Dorpsplatform: Signalen over dalende sponsoring wordt veel gehoord. Kijk eens of 
bedrijven op Rithmeesterpark niet bereid gevonden kunnen worden? Deze werken wel vaak 
met jaarbudgetten dus aan het begin van het jaar aanvragen.  
Er staat nog een opmerking op het aanvraagformulier over corona maatregelen? Dit zijn de 
geschatte kosten als er gewerkt moet worden met toegangscontrole. Hier wordt niet vanuit 
gegaan en dit risico neemt SEP op zich.  
Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op het initiatief voor € 1.609,-.  
 

5. Initiatief 2. SEP - Kerstboom 
Jasper: Al verschillende jaren wordt de kerstboom op de Haagsemarkt geregeld door SEP. 
Ook dit jaar zal deze weer geplaatst worden. De OVP levert een bijdrage van € 1.000. Voor 
het restant wordt een bijdrage gevraagd van € 815,-. (Net als vorig jaar).  
 
Is er samenwerking met Stichting Kerststal? Nee er vindt wel informatie-uitwisseling plaats 
maar zijn 2 losstaande zaken. Overigens is het laatste jaar dat de kerststal voor het raadhuis 
staat dit in verband met verkeersveiligheid. Een nieuwe locatie is nog niet bekend. Is het 
mogelijk om mensen van informatie te voorzien waar de bomen vandaan komen en/of ze 
milieuvriendelijk worden vernietigd. Dit zal SEP uitzoeken en door middel van een bordje bij 
de kerstboom aangeven.  
Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op het initiatief voor € 815,-.  
 

6. Initiatief 3. Sint Nicolaas Comité Princenhage 
Mieke: Het Sint Nicolaas Comité Princenhage bestaat al meer dan 50 jaar en heeft zich altijd 
kunnen bedruipen. Helaas zijn veel sponsors afgehaakt en de corona jaren hebben ook 
gezorgd voor een afname van het eigen vermogen. Daarom wordt een bijdrage gevraagd aan 
het Dorpsplatform van € 1.250,- voor onder andere huur van geluid en aanschaf strooigoed 
en schmink. 
 
Het Dorpsplatform vindt dat deze traditie moet blijven bestaan en herkent de signalen dat de 
sponsoring minder wordt.  Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op het initiatief 
voor € 1.250,-.  
 

7. Rondvraag/vervolgafspraken 
De volgende bijeenkomst wordt gepland op woensdag 18 januari 2023 aanvang 19:30 uur in 
de SCC De Koe. Voor de rest van de vergaderingen in 2023 zal door Corné een schema 
worden opgesteld (aantal bijeenkomsten 5 of 6). Angelo zal de locaties vastleggen. Het gele 
huis zal als vergaderlocatie worden toegevoegd. 
 

8. Sluiting 
Iedereen bedankt voor de deelname en input.   
 



Overzicht budget 2022 

Budget € 19.500, -   
19-01-2022 Dorpsraad Princenhage – 

ommetje 
€ 2.666,60    Toegekend 

19-01-2022 S.K.I.P. – Activiteiten 2022 € 1.500,00 Toegekend 
19-01-2022 OVP - bloembakken € 1.477,03 Toegekend 
23-03-2022 Princenhage Dorp in Breda – 

Klassiek Princenhage  
€ 1.300,00 Toegekend 

04-05-2022 BSUR – Openluchtconcert € 1.500,00 Toegekend 
04-05-2022 Princenbier  €    772,00 Toegekend 
20-06-2022 Plukroute - Princevillepark € 3.000.00 Toegekend 
20-06-2022 Aogse Bluf  € 1.050,00 Toegekend 
21-09-2022 Virtueel Princenhage € 1.700,00 Toegekend 
21-09-2022 SEP – Duurzaamheidslunch €    650,00 Toegekend 
09-11-2022 SEP – Princenhage fonkelt € 1.609,00 Toegekend 
09-11-2022 SEP – Kerstboom €    815,00 Toegekend 
09-11-2022 Sint Nicolaas Comité 

Princenhage 
€ 1.250,00 Toegekend 

Saldo € 210,37   
 


